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SZUBJEKTaV Sokat gondolkodtam, hogy a cím mögé felkiáltójelet, vagy kérdõjelet
tegyek-e.   

 SZUBJEKTaV Sokat gondolkodtam, hogy a cím mögé felkiáltójelet, vagy kérdõjelet
tegyek-e.  Végül úgy döntöttem, mindkét írásjelet odarakom. Nem akarok
jóslatokba bocsátkozni, mert még úgy járnék, mint az a híres (egyben hírhedt), idõközben
elhalálozott magyar könnyûzenei szakember, aki a nyolcvanas években megjövendölte,
hogy hamarosan világsztárja lesz az országnak. Az úriember mindenhatóként jócskán
megosztotta a szakmát és a társadalmat egyaránt, ebben azonban akkortájt a túlnyomó
többség igazat adott neki. Tévedtek. Magyarországnak nincs világsztárja, és nem is lesz
– vallottam mostanáig. (Legalábbis a popban, mert néhány zenei rétegstílusban vannak,
de róluk nem szokás beszélni.) Most viszont, amikor látszólag már tényleg nincs rá
semmi esély, történt valami. Ha nem is világsztárral, nemzetközileg ismert és elismert
popzenei csillaggal talán rövidesen büszkélkedhetünk. Több hónapos tárgyalássorozat
eredményeként Király Linda öt évre és három nagylemezre szóló szerzõdést kötött a
Universal Music Grouppal. Elsõ angol nyelvû albuma elõreláthatólag nyáron jelenik meg
az USA-ban és további százhatvan országban. Legalább két dolog szól az énekesnõ
sikere mellett, s kettõ ellene. Kezdjük az utóbbiakkal. Mára a tehetségkutatók alaposan
megváltoztatták a zenei közízlést, már nincs igény a világsztárokra, minden ország saját
magának „termeli ki” a kedvenceket. Bármilyen furcsán hangzik, negatívum a külseje is,
zenei berkekben a szõke cicababákat már nem igazán veszik komolyan. A másik oldalon
nem szabad megfeledkeznünk arról, hogy Linda istenadta tehetség. Bizonyára a kiadói
háttér is adott lesz, gondolom, mindent elkövetnek majd a siker érdekében, neves
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szakemberek fognak bábáskodni albuma felett. Remélem, tudják, valami egyedi kell,
amely elsõ hallásra megkülönbözteti õt a sok Jessica Simpsontól. Magam sem tudom, mi
az, ám nem is nekem kell tudni. Azt viszont tudom, baromi nehéz lesz. De én bízom
abban, hogy összejön. Jó volna, ha a cím mögül az egyik írásjel eltûnne. Természetesen
a kérdõjel! (Puha József) 
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